
 

 

V zápisu ze 3. zasedání zastupitelstva obce Trnová konaného dne 18.12.2014 je 

doslova uvedeno – návrh bodu jednání: „Vypsání výběrového řízení na 

provedení auditu stavu infrastruktury v Trnové“. Dále v tabulce uvedeno: 

„bod nezařazen, zamítnut v poměru 3 proti 4 hlasům“ … (čí asi ty čtyři hlasy 

proti byly?). Tento postup se ukázal přitom jako jediný správný, vedoucí ke 

zbavení se Reinewasseru a lidí na něj napojených, a můžeme jen a jen litovat, 

že se tato opatření Čisté Trnové nepodařilo prosadit již na přelomu roku 2014 a 

2015, kdy s návrhy naši zastupitelé přišli, ale až na 7. zasedání zastupitelstva 

obce Trnová konaného dne 19.8. 2015. Jak nyní vyplývá z auditu, po celou tuto 

dobu 8 kalendářních měsíců (když opomineme dobu minulou) platili občané 

podstatně více za vodné a stočné, než mělo být společností Reinwasser 

kalkulováno. Díky špatnému vyhodnocení užitečnosti auditu zastupiteli za 

SNK „Pro obec a občany“. 

Audit je zcela dokončen a projde Ministerstvem zemědělství a kompetentními 

úřady Ministerstva financí – Specializovaným finančním úřadem, dozvíme se, o 

kolik Kč jsme přepláceli neoprávněně každý krychlový metr vody. 

Jednoduchým vynásobením naší spotřeby si pak každý odběratel bude moci 

spočítat, o kolik peněz tvrdohlavým oddalováním auditu za dobu 8 měsíců 

přišel. 


